
Protokoll Styrelsemöte Otterbäckens Fiber Ek För.  2023- 09-12 

 

Närvarande. 

Ledamöter Staffan Gustafsson, Gunnar Södergren, 

  Bo-Göran Romppanen, Jan Feltsten, 

 Marcus Johansson, Gunilla Palmquist 

Suppleanter  Björn Wadensten 

 

Ärenden: 

1. Mötet öppnas av ordförande Staffan Gustafsson. 

2. Till dagens protokolljusterare utses Bo-Göran Romppanen.     

3. Dagordning gås igenom och godkännes. 

4. Föregående protokoll gås igenom och godkännes. 

5. Ekonomisk rapport. 

Idag finns på konto och bank totalt 862 499, 71 kr. 

Delbetalningar. De flesta medlemmarna som lånade pengar för investeringen av nät 

har nu reglerat sitt lån, men inte alla. Bo-Göran och Staffan gör en genomgång och 

kontaktar aktuella medlemmar. 

I slutet av oktober startar en ny fastränteperiod på vårt bankkapital. Vi tar beslut om 

att fortsätta med fastränta och att sätta in ytterligare 100 000 kr och därmed höja 

summan till 500 000 kr 

6. Rapport från sommaren. Ingen i styrelsen har hört eller varit med om några klagomål 

på vårt nät under sommaren. Allt verkar fundera ok. 

7. Nya medlemmar/överlåtelser. Finns diskussioner om att förse Storöns fastboende 

med fiber via radiolänk. En testperiod är aktuell. Nya medlemmar är på gång. 

Barkassvägen 28, Notvägen 10, Dykarvägen 5 samt det första nybygget på Sjögläntan. 

8. Rapport från styrelsemötet i GFEF måndagen 11 sep.  

Uppföljningsmöten med NetatOnce och Elektronikhuset planeras.  

Framtidsfrågor om organisationen av de olika fiberföreningarna i Gullspångs kommun 

diskuterades. 

9. Inga övriga frågor. 

10. Nästa möte är tisdagen den 21 november kl 17 30 på Allmänna vägen. 

11. Mötet avslutas. 

 

För protokollet   Justerare 

 

 

Gunilla Palmquist   Bo-Göran Romppanen 


